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Úvodník
Ahoj spolužáci. Už je to tady
zase, jsme v druhé vlně
koronavirové krize. Pořád ale
pracujeme, abychom vydávali
čísla, abychom vás aspoň trochu
pobavili. Hodně štěstí, zdraví
a hezké počtení vám za celou
redakci přeje
 
Jakub Michalina

Jak šly události?

1. září 2020 - zahájení školního
roku, chodíme do školy. Řada
tříd využila v září možnost
navštívit pražskou ZOO a další
akce. Školu navštívil sklář
a představil nám své řemeslo.

14. října 2020 - škola je opět
uzavřená, druhá vlna
koronavirové krize, postupně
vyhlášen nouzový stav, učíme se
z domova.
 

18. listopadu 2020 - návrat
prvních a druhých tříd.
 
30. listopadu 2020 - návrat
prvního stupně, devátých tříd.
Šesté, sedmé a osmé třídy se
v době uzávěrky tohoto čísla
ve škole střídají. Byly zrušeny
všechny tradiční předvánoční
akce (návštěva Mikuláše, dílny,
předvánoční setkání, spaní
ve škole).

Kdy budou 
prázdniny?

 
Hlavní: čtvrtek 1. července 2021
– úterý 31. srpna 2021
 
Začátek školního roku
2021/2022 začne ve středu 1.
září 2021.

Podzimní: pondělí 26. – pátek
30. října 2020
 
Vánoční: pondělí 21. prosince
2020 – neděle 3. ledna 2021
(včetně 2 dnů ředitelského
volna)
 
Pololetní: pátek 29. ledna 2021
 
Jarní: pondělí 22. února 2021 –
pátek 28. února 2021
 
Velikonoční: čtvrtek 1. dubna
2021 (pátek 2. dubna 2021 je
státní svátek)

Prvňáci v polytechnické dílně

Svatý Martin 
není jen husa a 
sníh

Svatý Martin je svátek, který se
slaví 11. 11. Svátky svatých se
dnes už moc neslaví, ale svátek
svatého Martina se rok od roku
populárnější a slaví ho spousta
lidí. Je ale pravda, že většina lidí
tento svátek neslaví ani tak
na počest svatého Martina, jako
spíš kvůli huse
a svatomartinskému vínu. Svatý
Martin si ale zaslouží pozornost,
tak si o něm pojďme něco říct.
 
Svatý Martin je jeden
z nejznámějších
a nejoblíbenějších svatých.
Narodil se roku 316 v Panonii
(dnešní Maďarsko) a velkou část
života strávil jako římský voják.
Martin ale vojákem být nechtěl
a spíš než bojem a bitvami byl
známý svojí laskavostí,
skromností a dobrotou. A právě

s tím je spojená jeho nejznámější
legenda. Martin jel jednou
v zimě na koni a potkal žebráka,
který ho poprosil o almužnu.
Martin u sebe nic neměl, ale
viděl, že žebrák je úplně zmrzlý,
tak rozpůlil svůj teplý plášť
a polovinu daroval žebrákovi.
Další den měl vidění. Zjevil se
mu Ježíš, který byl oblečený
v jeho plášti. Bylo to pro něj
znamení, aby nechal bojování
a zasvětil život Bohu a církvi
a pomoci lidem. To udělal a za
takové dobré skutky ho později
prohlásili za svatého.
 
Se svatým Martinem je
spojených hodně tradic
a pranostik Jedna pranostika,
třeba říká, že přijel na bílém
koni a přinesl sníh. Další tradice
je svatomartinská husa,

svatomartinské víno
a svatomartinské rohlíčky, které
mají tvar koňské podkovy. Tyhle
tradice dodržujeme taky a moc
nám chutnají. Na fotkách je
důkaz. :-) A po vzoru svatého
Martina jsme se o půlku husy
rozdělili s tetou. Myslete na to,
když máte něčeho dost, nic vám
neudělá se rozdělit s někým,
komu by to udělalo radost.
 
Agáta Fialová
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Golf v Líšnici
Víte, kde najdete nejstarší český
golfový klub? Kousek od nás
v malé obci Líšnice. Když tam
přijdete, připadáte si jak
před osmdesáti lety. Najdete
devíti jamkové hřiště, driving
a patovací louky, na kterých
můžete trénovat.
Klubovna je původní dřevěná
chata, kde hoří oheň v krbu a je
tam výstava starých dřevěných
golfových holí a bagů. Také se
tam můžete občerstvit. Hřiště je
malé, ale krásné. Je tam
rybníček s malými kapry, skála
s vytesanou postavou chlapce
ve skautském klobouku, o které
nikdo neví, jak se tam dostala.
Bude ale určitě hodně stará.

Golfový klub oslavil 90 let
výročí založení a stále je
mezi golfisty oblíben. Funguje
zde hodně golfových kroužků
pro děti, a to jak pro nejmenší,
tak i dospívající. Na hřiště chodí
trénovat v rámci tělocviku i děti
z místní školy. Máte chuť si
zahrát? Přijeďte se podívat
a zkuste to, je fakt velká zábava!

autor článku:
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Petr Čech: Big Pete je zpátky

Petr Čech je zpátky. 20. října
byly zveřejněny sestavy
pro tento ročník Premier League,
ale fanoušci Chelsea byly
překvapeni, mezi 25 hráči jedno

jméno vypadá jinak než ty
ostatní. Petr Čech byl přidán
na list 25 hráčů kteří můžou hrát
v Premier League. Trénér Frank
Lampard vysvětlil že Čech je
rezevrní COVID-19 brankář
a bude hrát, kdyby se 2 brankáři
z tandemu Kepa Arrizabalaga,
Edouard Mendy a Willy
Caballero nakazí, zaujme jejich
místo. Bude hrát s číslem 39.
Vybral si ho protože s tímhle
číslem hraje za hokejový tým
Guildford Phoenix v amaterské
lize anglického hokeje.
 
Jakub Michalina

Zajímavosti o koních
 
Pořízením koně si nekupujeme
věc, ale živého tvora, o kterého
je potřeba se postarat. Člověk si
musí s pořízením koně mnohé
uvědomit. Vlastního koně,
poníka mají i děti. Záleží asi
nejvíce na finanční situace
a časových možností.
 
S čím musíte počítat, když si
koně koupíte?
 
Jak jsme již psala je důležité si
uvědomit, že s pořízením koníka
si nepořizujeme jen spoustu
radosti, ale i starostí. O koníka
musíme pečovat každý den. Než
si koníka koupíme, je důležité si
uvědomit, kterému jezdeckému
sportu se chceme věnovat. Ne
všechna plemena jsou vhodná
na všechny jezdecké aktivity.
 
Jaký je rozdíl
mezi dostihovým, drezurním
a parkurovým koněm?
 
Do různých disciplín si lidi
vybírají k tomu vhodné koně.

Dostihový kůň musí být atlet.
Jemnější konstrukce na lehké
noze. Koně pro dostih se šlechtí
pro rychlost a výdrž. Nejčastěji
vidíme na dráze A1/1-Anglické
plnokrevníky. Pro drezuru se
šlechtí koně především
s prostornými chody a dobrou
mechanikou pohybu. Parkurový
jezdci ocení především
spolehlivé koně, kteří mají ke
skákání předpoklady
po předcích. Vždy to tak nemusí
být. I koně například A1/1 vidím
na parkurových i drezurních
závodech a vedou si skvěle.
 
 
Sofia HoškováJsem velkou milovnicí koní

a jednou bych chtěla být
úspěšnou jezdkyní. Ale
největším přáním je mít
vlastního koně, a tak jsem se
zeptala chuchelské trenérky
Veroniky na pár věcí, které mě
zajímají.
 
Když člověk chce být
úspěšným jezdcem, kdy by měl
začít?

 
Věková hranice úplně neexistuje,
čím dříve tím lépe. Každopádně
stejně nejvíc záleží na tom, jaké
má člověk odhodlání a možnosti.
Ježdění na koni není úplně
nejlevnější sportovní aktivita
a vyžaduje spoustu času
strávených u koní.
 
Když si chceš pořídit koně,
od jakého věku je to nejlepší?


